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                                                       Romans 1:16-17

For I am not ashamed of the gospel, because it is the power of God that brings salvation to everyone who believes: first to the Jew, then to the Gentile. 17 For in the gospel the righteousness of God is revealed—a righteousness that is by faith from first to last, just as it is written: “The righteous will live by faith.”

1. Responsibility of Sharing the Gospel.

Matthew 28:19-20 Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, 20 and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age.”



2. Blessings from Sharing the Gospel.

Matthew 28:20b Surely I am with you always, to the very end of the age.”
             
              Luke 19:17-19  “‘Well done, my good servant!’ his master replied. ‘Because
              you have been trustworthy in a very small matter, take charge of ten cities.’
             18 “The second came and said, ‘Sir, your mina has earned five more.’
                    19 “His master answered, ‘You take charge of five cities.’




3. Reason for Sharing the Gospel.















02-12-2017                              福音的大能                               周修强牧師
                                   羅馬書 1:16-17
                     
我不以福音為恥；這福音本是神的大能，要救一切相信的，先是猶太人， 後是希利尼人。17因為神的義正在這福音上顯明出來；這義是本於信，以 致於信。如經上所記：義人必因信得生。

1. 傳福音的責任.
    
   馬太福音28:19-20 所以，你們要去，使萬民作我的門徒，奉父、子、
   聖靈的名給他們施洗, 20凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守，我
   就常與你們同在，直到世界的末了。


   2. 傳福音帶來的祝福.

   馬太福音28:20下 我就常與你們同在，直到世界的末了。
      
      路加福音19:17-19 主人說：好！良善的僕人，你既在最小的事上
      有忠心，可以有權柄管十座城。18第二個來，說：主阿！你的一 
      錠銀子，已經賺了五錠。19主人說：你也可以管五座城。



   3. 為什麽要傳福音?

